

ANNEXE 6.

Abdullah Banda announced the Field and Political leadership's suspension of (LJM) participation in cease-fire Committee in Darfur



English العربية

Independent news and relevant information from the heart of Darfur

اخبار مستقلة و معلومات ذات صلة من قلب دارفور

عن راديو دابنقا
جدول أو برامج
ملف
راديو
الاخبار

ابحث

دخول اتصال رومود عن الأخبار

Latest broadcasts

▼ Quality

00:00

download Morning news II 18 June

download Morning news I 18 June

download Evening news 17 June

download Morning news II 17 June

download Morning news I 17 June

Founding partner

FREE PRESS

UNLIMITED

Radio Tamazuj

Sudanese news crossing borders

Latest news

- ◀ أحزاب المعارضة تدعو السودانيين للخروج إلى الشارع والتظاهر ضد زيادة أسعار المحروقات
- ◀ طلاب جامعة الخرطوم يتظاهرون رفضاً لزيادات الأسعار ويطلبون بإسقاط النظام والشرطة تعتال الطلاب الصادق يحيى محمد عبدالله
- ◀ حكومة جنوب دارفور تقول ان الهدوء والأمن عادا إلى محلية السلام(ابوعجوة)



عبدالله بندا يعلن تعليق القيادة الميدانية لحركة التحرير والعدالة مشاركتها في لجنة مراقبة وقف إطلاق النار في دارفور

أعلنت القيادة الميدانية لحركة التحرير والعدالة بقيادة الدكتور التجاني سيسى تعليق مشاركتها في لجنة مراقبة وقف إطلاق النار في دارفور التابع للاتحاد الأفريقي والتي جاءت وفق اتفاق الدوحة لسلام دارفور وقال القائد عبدالله بندا القائد العام المناوب لراديو دابنقا انهم اعلنوا تعليق مشاركتهم في لجنة مراقبة وقف إطلاق النار لحين اشعار آخر وذلك لحذف وتغيير الاسماء التي رفعتها القيادة الميدانية للاتحاد الأفريقي، موضحا ان القيادة الميدانية رفعت 44 اسما لم يظهر في كشف للاتحاد الأفريقي سوى 12 اسما، موضحا ان الاسماء الاخرى الـ 32 ليسوا نورا ولا عسكريين ، وليست لهم صلة بالميدان وليس لهم معرفة بهم ولا يعرفون من اين اتوا. واكد بندا انهم لن يشاركوا في اللجنة ما لم يتم اعادة ابراج الاسماء المحذوفة البالغ 32 اسما. وقال بندا ان هناك اتفاقا بين القيادة الميدانية والقيادة السياسية لحركة التحرير والعدالة بان يكون كل المشاركين في لجنة المراقبة من الميدان

بدأ الجلسة الاجرائية لمحكمة عبدالله بندا ومحمد صالح جريب في لاهاي اليوم يمثل اليوم امام قضاة الدائرة التمهيدية بالمحكمة الجنائية الدولية في لاهاي التين من القادة الميدانيين في الحركات... المزيد

- ◀ إدارة جامعة الخرطوم تعلن تعليق الدراسة بالجامعة إلى أجل غير مسمى
- ◀ حركة العدل والمساواة تطلق المفاوضات في منبر الدوحة
- ◀ حركة العدل والمساواة تعلق حوارها مع الحكومة والتحرير والعدالة تقرر مواصلة الحوار
- ◀ كلوني وقرقل والامم المتحدة يراقبون السودان ودارفور عبر الأقمار الصناعية

Add comment

اسمك: Anonymous

Source: <http://www.radiodabanga.org/ar/node/24882> (Last accessed 18/06/2012).

Translation:

Abdullah Banda announced the suspension Field and Political leadership's suspension of participation of Liberation and Justice Movement in cease-fire Committee in Darfur

Radio Dabanga (03 February 2012)

The field leadership of the Movement of Liberation and Justice, led by Dr. Tijani Cisse Announced suspension of its participation in the committee monitoring the cease-fire in Darfur by the African Union, which came according to the Doha agreement for peace in Darfur

Commander Abdullah Banda the Commander-in-Office said to Radio Dabanga they; announced suspension of their participation in the committee monitoring the cease-fire for a while until further notice because they [the AU] deleted and changed the names which were filed by the field leadership to the African Union, explaining that the field leadership filed 44 names but only 12 names appeared in the list, explaining that 32 names mentioned in the list are not names of revolutionaries nor their soldiers and that they are not linked to the field and nor they [Banda] acknowledge them and do not know where they come from.

Banda said they would not participate in the Committee unless it is re-inclusion of the deleted 32 names.

Banda said that there was an agreement between the field leadership and political leadership of the Liberation and Justice Movement that the participants in committee monitoring the cease-fire should originate from the field.